



Terms & Conditions:

1. The offer is exclusively available to Sharjah Islamic Bank Mastercard Card holders, including staff.
2. Eligible cardholders will receive a 20% discount on selected services offered by Mira Salon.
3. Customers must present their Sharjah Islamic Bank Mastercard to avail of the offer.
4. The offer is valid Offer Valid Until 30th June 2027
5. This offer cannot be combined with any other promotions, discounts, or special offers.
6. The offer is applicable only to Sharjah Islamic Bank Mastercard cardholders.
7. The discount is valid only when the full transaction amount is paid using a single eligible Sharjah Islamic Bank Mastercard.
8. Reversed, refunded, or disputed transactions are not eligible for this offer.
9. The merchant shall bear full financial responsibility for resolving any service-related issues if Sharjah Islamic Bank customers are unable to avail of the offer.
10. Sharjah Islamic Bank shall not be held liable for any dissatisfaction related to the delivery, pricing, quality, or availability of the merchant's products or services.

الشروط والأحكام:

1. يسري هذا العرض حصريًا على حاملي بطاقات ماستركارد الصادرة من مصرف الشارقة الإسلامي، بما في ذلك بطاقات الموظفين
2. يحصل حاملو البطاقات المؤهلون على خصم 20% على الخدمات المحددة المقدمة من صالون ميرا.
3. يجب على العملاء إبراز بطاقة ماستركارد الصادرة من مصرف الشارقة الإسلامي للاستفادة من العرض
4. يسري العرض حتى 30 يونيو 2027
5. لا يجوز الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أو خصومات أو عروض خاصة أخرى
6. يقتصر العرض على حاملي بطاقات ماستركارد الصادرة من مصرف الشارقة الإسلامي
7. يسري الخصم فقط عند سداد كامل قيمة المعاملة باستخدام بطاقة ماستركارد مؤهلة واحدة صادرة من مصرف الشارقة الإسلامي
8. لا يشمل العرض المعاملات التي يتم إلغاؤها أو استرداد قيمتها أو الاعتراض عليها
9. يتحمل التاجر المسؤولية المالية الكاملة عن معالجة أي مشكلات متعلقة بالخدمة في حال تعذر الاستفادة عملاء مصرف الشارقة الإسلامي من العرض
10. لا يتحمل مصرف الشارقة الإسلامي أي مسؤولية عن أي عدم رضا يتعلق بتقديم الخدمة أو الأسعار أو الجودة أو توافر المنتجات أو الخدمات المقدمة من قبل التاجر